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In 2024 bestaat SPV 20 jaar. Reden 
voor een feestje. In deze artikelenserie 
interviewen we personen met een rol 
van betekenis in de historie van SPV.

www.platformsvmbo.nl

De liefde voor het vo en met name het vmbo is bij de inmiddels gepensioneerde 
Guido Beckers nog lang niet uitgedoofd. Na bijna 45 jaar onderwijservaring 
levert hij (drager van de Johan van der Sandenpenning) ook vandaag de dag 
nog een bijdrage door lid te zijn van de Raad van Advies van het platform 
Dienstverlening en Producten. Ook het LVO (Limburgs Voortgezet Onderwijs) 
mag rekenen op zijn expertise. (“Geen dagtaak hoor!”) Als voorzitter van het 
platform Zorg en Welzijn van 2013 tot 2017 werd hij bestuurslid van SPV en 
maakte hij kennis met de stichting. Hoe herinnert hij zich die tijd bij SPV? 

Als er één ding is dat opvalt in de gesprekken die SPV heeft in het kader van het 
20-jarige jubileum, is het wel de passie en betrokkenheid van de geïnterviewden. 
Dit geldt uiteraard voor actieve docenten en/of bestuursleden maar zéker voor 
gepensioneerde vakgenoten. Zij kúnnen of wíllen het vmbo niet loslaten. Dit is 
ook het geval met Guido. Alweer een tijdje met pensioen (vanaf 1 juli 2021 met 
tussentijds een interim klus voor LVO van maart 2022 t/m augustus 2022) maar 
nog altijd actief voor deze “speciale groep kinderen”. 

Het ‘vmbo-afvoerputje’
Ondanks de stappen die er in het vmbo zijn gezet, mede dankzij SPV, zijn er nog 
altijd frustraties voor de echte ‘diehards’ zoals Guido: “Wat mij vooral dwarszit is 
dat kinderen die vier jaar vmbo achter de rug hebben een diploma krijgen dat 



eigenlijk niks waard is. Het geeft ze een startkwalificatie 
maar het is niet voldoende om te mogen werken. 
Daarnaast blijft het imagoprobleem van het vmbo een 
kopzorg. Volgens mij hebben we dat zelf veroorzaakt 
door ons stelselsysteem. Kinderen beginnen op het vo, 
bijvoorbeeld op het havo, maar als dat niet lukt, dan valt 
een leerling door naar het volgende, onderliggende niveau. 
En als laatste heb je dan nog het vmbo-afvoerputje. In alle 
voorgaande jaren werkten we hard aan verbeteringen in het 
vmbo, maar voor deze schrijnende ontwikkeling is nog geen 
concrete aanpak ingevoerd. Het stelsel werkt demotiverend 
voor veel kinderen.”

Wat vind jij sterk van SPV?
“SPV heeft uiteraard voor veel hervormingen in het vmbo 
gezorgd. Het is een sterke en kundige gesprekspartner 
voor de VO-raad en het ministerie. De stichting heeft een 
krachtige stem gekregen in de afgelopen 20 jaar en heeft 
voor een duidelijke profilering van het vmbo gezorgd. Er 
is veel bereikt. Ondanks de inspanningen van SPV is door 
de jaren heen gebleken dat het aanpakken van problemen 
binnen ons onderwijs heel lastig is. Het ministerie en de 
minister nemen uiteindelijk de beslissingen en daar spelen 
politieke overwegingen zeker een grote rol in. Het huidige 
onderwijsstelsel aanpakken? “Dat is in Den Haag bijna 
vloeken in de kerk,” meent Guido.

Waar zou SPV zich in de komende 
20 jaar mee moeten bezighouden?
Volgens Guido zal de stichting vooral moeten doorgaan 
waarmee ze nu bezig zijn. “Er gaan veel dingen goed 

dankzij SPV. Naar mijn mening kunnen ze de interne 
cohesie nog meer verbeteren. De samenwerking 
tussen de verschillende platforms intensiveren 
waardoor SPV nog meer een solide geheel kan 
worden. “Dat het niet gaat om de prestaties en cijfers 
per individueel platform, maar dat al die platforms 
tezamen meer gaan voelen en opereren als een 
eenheid,” licht Guido toe. Verder denkt hij dat er nog 
wel meer geïnvesteerd mag worden in de leerweg- en 
loopbaanoriëntatie van kinderen. “Betrek ouders hier 
actief bij. Zij spelen een grote rol bij de schoolkeuze 
van hun kinderen. SPV kan ouders laten zien hoe mooi 
het vmbo is en welke kansen het biedt. Méér inzetten 
op de kennis over het vmbo bij ouders en hen leren dat 
een keuze voor het vmbo goed is,” denkt Guido. 

Wat is jouw mooiste herinnering aan SPV?
“Dat waren zonder twijfel de jaarlijkse bijeenkomsten 
van docenten o.a. van het Platform Zorg & Welzijn in 
het leerhotel in Amersfoort! Dat vond ik een gewéldige 
bijeenkomst. Al die docenten uit het vmbo die met 
elkaar over hun vak konden praten. Samen lekker 
een beetje mopperen over het beleid en directeuren; 
dáár kon dat. En dan luisteren naar en praten met 
enthousiaste docenten die trots zijn op hun vak en hun 
leerlingen. Ontzettend inspirerend en energiegevend! 
Ongedwongen praten over hoeveel voldoening zij halen 
uit hun werk maar ook over de moeilijkheden die in het 
vmbo spelen. Deze bijeenkomsten laten zien waar het in 
het vmbo om draait: betrokken docenten die hun kennis 
vol passie overdragen aan kinderen!”
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